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A la vila d'Artà, el dia vint-i-cinc de febrer de mil nou-cents noranta-set, 

quan són les dinou hores i trenta minuts, es reuneixen al Saló de Sessions de la 
Casa Consistorial els Srs. Regidors anotats al marge, a l'objecte de celebrar sessió 
extraordinària, en primera convocatòria, sota la presidència del Sr. Batle, Sr. 
Montserrat Santandreu Ginard, assistit pel Secretari acctal., Sr. Mateo Llodrá 
Sansaloni. 
 

1.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'ADJUDICACIÓ DEFINITIVA 
DE L'OBRA "DOTACIÓ D'ENLLUMENAT PÚBLIC I PAVIMENTACIó 
DE CARRERS A LA URBANITZACIÓ DE MONTFERRUTX".- 
 

El Sr. Batle manifesta als reunits que el present punt se retira de l'ordre 
del dia degut a què, d'acord amb les conversacions mantingudes amb els membres 
components de la Taula de Contractació i amb l'Associació de veïns de 
Montferrutx, es considerà oportú retrassar uns quants dies l'adjudicació definitiva 
de l'obra, ja què dita obra s'ha de complementar amb la que figura en el punt 
següent. 
 

2.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PLEC DE CONDICIONS PER 
A LA CONTRACTACIÓ PER CONCURS EN PROCEDIMENT OBERT 
DE LES OBRES DE MODIFICACIÓ I AMPLIACIÓ DE LES XARXES DE 
DISTRIBUCIÓ EN B.T., DE LES LÍNIES TELEFONIQUES I LÍNIES 
M.T. I E.E.T.T. EN EL NUCLI URBÀ DE MONTFERRUTX.- 
 

El Sr. Batle explica que aquestes obres complementen l'obra de "Dotació 
d'enllumenat públic i pavimentació de carrers a la Urbanització de Montferrutx" i 
consisteixen en la conducció subterrània de les xarxes de B.T., línies 
telefòniques, línies de M.T. i estacions transformadores. 

El pressupost total de les obres ascendeix a la quantitat de 103.572.507 
de ptes. 

El Sr. Batle manifesta que s'ha consensuat amb l'Associació de veïns de 
Montferrutx el procediment de licitació, relaciona els criteris de selecció i 
concedeix prioritat a la baixa en el tipus de licitació. 

El Sr. Batle sollicita a la Corporació la declaració de urgència perquè les 
obres puguin finalitzar-se abans del dia 15 de juny. La declaració de urgència 
redueix a la meitat el termini d'exposició pública en el B.O.C.A.I.B., és a dir, 
tretze dies. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, manifesta la conformitat del seu grup en 
relació a la declaració de urgència de la contractació i a l'adjudicació conjunta de 
les dues obres. 

El regidor del PSOE, Sr. Llinás, manifesta la seva conformitat amb la 
declaració de urgència; però igual que en altres ocasions, han de votar sense 
haver vist el plec de condicions. 

El Sr. Batle li diu que el plec està a la seva disposició des del dia d'ahir i 
li fa entrega d'una còpia  
del mateix.  

Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar el concurs amb procediment urgent com a sistema de 

contractació de les obres de Modificació i Ampliació de les Xarxes de Distribució 
 en B.T., de les Línies Telefòniques i Línies M.T. i E.E.T.T. en el nucli urbà de 
Montferrutx. 

2.- Aprovar el plec de condicions a tal efecte elaborat. 
3.- Ordenar l'exposició pública del plec de condicions i de la licitació en 

el B.O.C.A.I.B. durant el termini de tretze dies. 
3.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'EXPEDIENT DE CONTRIBUCIONS ESPECIALS DE LES 



OBRES D'AMPLIACIÓ D'ENLLUMENAT PÚBLIC SECTOR E.T. PARE CERDà.- 
 

El Batle exposa que el present punt se retira de l'ordre del dia donat que la valoració de les contribucions 
especials no s'ha resolta del tot i convé repassar-la bé abans d'aprovar les quantitats a imputar. 
 

4.- APROVACIÓ DEFINITIVA, SI DE CAS, DELS ESTATUTS DEL REGLAMENT DEL COS 
MUNICIPAL DE PROTECCIÓ CIVIL.- 
 

El Sr. Batle exposa que es tracta d'aprovar els estatuts per els quals s'ha de regir l'agrupació municipal de 
voluntaris d'aquest Ajuntament. 

El Sr. Batle explica que aquests Estatuts han estat estudiats diverses vegades per la Comissió Informativa 
corresponent i que s'han debatut àmpliament pels membres del propi Cos. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, explica que els Estatuts han estat aprovats pels membres de l'Agrupació. 
El regidor del PSOE, Sr. Riera, diu que el seu grup està d'acord. 
El Sr. Batle manifesta que s'han realitzat gestions amb la Conselleria d'Agricultura per la seva aprovació i 

la corresponent dotació de material i mitjans que el facin més efectiu. 
Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar els Estatuts del Reglament del Cos Municipal de Protecció Civil. 
2.- Ordenar la seva exposició pública mitjançant edicte en el B.O.C.A.I.B. durant el termini de trenta 

dies. 
 

5.- PRECS I PREGUNTES.- 
  

Seguidament es procedeix a donar lectura a l'escrit de precs i preguntes presentat pel PSOE i les 
contestacions oportunes: 

1.- Per què Artà ha quedat fora subvenció per l'educació d'adults per el curs 96-97 del Ministeri 
d'Educació i Cultura (MEC)?.- 

Quina és la quantitat econòmica que no rebrem?. 
Era conscient l'equip de govern que es podria quedar exclòs de la subvenció?.  
Gabriel Tous, regidor de Cultura:  
Artà no ha quedat sense subvenció del M.E.C. Es més, jo diria que la quantitat rebuda és considerable i 

molt profitosa. 
La quantitat que NO hem rebuda és CAP. Però la quantitat que SI hem rebuda, repartida en diverses 

partides i conceptes, suma un total d'onze milions set-centes trenta-quatre mil sis-centes setanta-quatre pessetes. 
Aquesta xifra pot ésser augmentada encara, ja que la quantitat concreta destinada a despeses de funcionament 
se'ns abona fraccionadament durant el curs. 
 

2.- Per què no s'ha dut a terme l'aixecament de la suspensió de llicències d'obres en parcelles de menys 
de 14.000 m2 que fou aprovada el dia 7 de maig de 1.996?. 

Batle: 
Està previst que l'aixecament de la suspensió cautelar de llicències vigent es dugui a terme en el proper 

ple ordinari de principis de març. De totes maneres, les decisions que puguin prendre des del C.I.M. poden esser 
vinculants a la que poguem prendre nosaltres. 
 

3.- Per què no s'ha dut a terme un pla integral per a la millora de l'accessibilitat i de la supressió de les 
barreres arquitectòniques?. 

Batle: 
Perquè l'equip de govern tenia coneixement de la publicació imminent d'un Decret per part de la 

Conselleria de Foment que regularia la concessió de subvencions per a la supressió de les barreres 
arquitectòniques. Aquest Decret ja ha aparegut (Decret 215/1.996, de 12 de desembre i publicat al BOCAIB el 21 
de gener de 1.997) i ara ens hi acollirem per tal que ens ajudin a costejar les despeses pertinents a aquest Pla. Si 
el vostre Partit té suggeriments o aportacions per fer, les tindrem en compte molt gustosament. 
 

4.- Quantes vivendes estan desocupades a data d'avui segons el padró municipal dut a terme durant l'any 
1.996?. 

Batle: 
Desocupades en quin sentit?. Quan es parla de "cases desocupades" convé especificar si se fa referència a 



"cases abandonades i inhabitades", a "segones residències", a "cases de lloguer esporàdic",... 
Se calcula al voltant d'un centenar de cases abandonades en el sentit estricte de la paraula. 

 
5.- Degut l'estat lamentable en que es troba l'immoble de propietat municipal del carrer Sorteta, 44, 

pregam que es prenguin mesures per subsanar els molts de perjudicis que estan donant als veïnats. 
Per què no s'ha dut a terme el total esbucament per convertir-lo en un pas per a vianants?. 
Batle: 
Ja fa dies que s'estan duent a terme aquestes obres de condicionament per tal de solventar els problemes 

d'humitats ocasionats als veïnats. 
El total esbucament per a fer un pas peatonal no s'ha dut a terme pel fet que l'Ajuntament encara no 

compta amb la disponibilitat d'un terrenys particulars, terrenys que formen part d'una unitat d'execució de la qual 
en aquests moments s'està negociant el projecte de compensació. 
 

6.- Pregam que es prenguin les mesures adients i que pertoquin per dur a terme l'alineació del carrer de la 
Pau cantonada carrer Ciutat. Aprofitant les obres de remoure que estan duent a terme a l'estació de serveis del 
carrer Ciutat. 

L'equip de govern assumeix el compromís de dur a terme aquest prec?. 
Batle: 
S'han preses les mesures adients i aquesta gestió ja s'ha duta a terme. 
 

 
I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint hores, s'aixeca la sessió, de la qual, com a 

Secretària, don fe. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


